

လှည့်လည်

GO FORWARD

ပုဂံတို့အတွက်အထိမ်းအမှတ်

ယွမ်းတင်စီမံရေးကော်မရှင်
ထိပ်ယာဘက်မနုလင်.
စံးဘက်ပုဂံအိမ်စုလေးစီ
ဒီသီးကလဲတော်ဆွညါ
တကုာ်. ၂၆.၁၄.၁၅.

အိကုာ် ၂၀၁၈



လှည့်လည်မုဂ်ဒါ - အိကုာ်(၁၉)သီ

ကဏ္ဍကံ ၀၀ ဒီဇင်ဘာ-၀ လါအိကုာ် ၂၀၁၈ ဒီဇင်ဘာ Vol. 70 No. 8 August 2018

ပုဂံကညီဘုရားဝေဒရာဂ် (၂၀၁၈)နံတင်တိဝိထူ

လာထီၣ်ပွဲၤထီၣ်လၢအိၣ်န့ၣ်အတၢ်ဒိၣ်တုၣ်ဒိၣ်ပွဲၤ

အံးဖး ၄:၁၁, မးသဲ ၅:၄၈, မးသဲ ၂၀:၂၈, နယုမယၤ ၆:၁၁,

အံးဒီးထၢၣ်အတၢ်ထွဲး

“မိယွၤဆိၣ်ဂ့ၤန့ၣ်ဒီးကွၢ်က့ၤန့ၣ်တက့ၢ်. မိယွၤဒုးကပီၤထီၣ်န့ၣ်လၢအမဲၣ်, ဒီးဒုးဘၣ်န့ၣ်လၢအဘျးအဖီၣ်တက့ၢ်. မိယွၤဟံၣ်ထီၣ်အမဲၣ်လၢန့ၣ်လီၤ, ဒီးဟ့ၣ်လီၤန့ၣ်လၢတၢ်ယုတၢ်ဖိးတက့ၢ်.” မ့ၢ်ပုဂံကညီဘုရားဝေဒရာဂ်, လဲၤဆူညါစဲၣ်ကျဲးတၢ်အပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် အတၢ်ဆၢဂ့ၤဆၢဝါ, ဆိၣ်ဂ့ၤဆိၣ်ဝါထုကဖၣ်လၢ ပုၤဖးတၢ်ဖိကိးဂၤဒဲးအဂီၢ်န့ၣ် လီၤ.

ဖဲပဖးဘၣ်တၢ်သးခုစံးဘျးယွၤအတၢ်ကွဲးလၢ တၢ်ဂ့ၢ်အကလုာ်ကလုာ်အယိၣ်န့ၣ် ပုၤဖးတၢ်ဖိသးခုသကိးယုာ် ဒီးပုၤကွဲးဖျါ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်လီၤ. ပသ့ၣ်ညါလၢကစၢ်ယွၤအစုစီဆုံဆုာ်ပုၤ, မၤလိပကျဲးလၢအလၢကပီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပမ့ၢ်သကိးပုၤလၢ အဟံၣ်ဖျါထီၣ် ကစၢ်ယွၤအလၢကပီၤလၢအမ့ၢ် တၢ်အဲၣ်တၢ်သးအိၣ်, တၢ်မၤဂ့ၤမၤဘျး, တၢ်ဝံသးစူၤ, တၢ်သ့ၣ်စူၤသးစူၤ, တၢ်ဆိၣ်လီၤသး, တၢ်ပုၤပုၤက အတၢ်ကမၣ် ဒ်ကစၢ်ယွၤပုၤပတၢ်ကမၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

ပသးခုစံးဘျးယွၤလၢ ဟီၣ်ဒိၣ်ဒိၣ်ဘၣ်လံာ်စီဆုံကရၢ အတၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢအထုးထီၣ်ရၢဘၣ် ကစၢ်ယွၤအကလုာ်ကထိဆူ ကျိၤအါမး ဒ်ပုၤကလုာ်န့ၣ်အတၢ်ကတိၤအသိးန့ၣ်လီၤ. ပဝဲပုၤကညီစီၤလံာ်စီဆုံဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ရၢလီၤအိၣ်ဖဲ(၁၈၅၃)န့ၣ်ဒီး တုၤလီၤခဲအံၤမ့ၢ်တၢ်ကွဲးလုာ်ဒိၣ် ပုၤဒိၣ်လၢ ပဂီၢ်လီၤ. ပဖး, ပတီၢ်ဂူးအိၣ်, ပဒုးကဲထီၣ်အိၣ်လၢ တၢ်သးဝံၣ်, ထါတဖၣ်အယိၣ်, ပဒီးန့ၣ်တၢ်စူၢ်တၢ်န့ၣ်ဒ်လံာ်စီဆုံဟံၣ်ဖျါဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဖိးတၢ်မၤအိၣ်ဒီးဝဲအါမးလၢ ပကဘၣ်ဆိၣ်ထွဲလံာ်စီဆုံကရၢ အတၢ်မၤဒ်သိးကထုးထီၣ်ဘၣ်လံာ်စီဆုံ လၢပုၤကလုာ်န့ၣ်ဆဲးဖိတဖၣ် အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. (၁၉.ဂ.၂၀၁၈)အနံၤန့ၣ် မ့ၢ်လံာ်စီဆုံကရၢအမ့ၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဖီၣ်တဖၣ် အိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးဒီး တၢ်ထၢဖီၣ်လီၤဆီလၢ လံာ်စီဆုံကရၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မိခရံၢ်ဖိကိးဂၤဒဲးကဟံၣ်ဖီၣ်ကစၢ် ယွၤအကလုာ်ကထိလၢအသးကံၢ်ပုၤဒီး လူၤဟီၣ်ထွဲတၢ်ဘၣ်ကစၢ်ယွၤအသးဒီး မၤလၢကပီၤယွၤတက့ၢ်.





နိဂုံးအတတ်ကျွမ်း

ပသးသမူအတတ်လဲအံၤ တၢ်န့ၣ်ကျဲၤတၢ်အကါဒိၣ်မးလၢ ပတၢ်အိၣ်မူအကီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်သိးပကသ့ၣ်နီၣ်ကစၢ်ယွၤအတၢ်အဲၣ်ဒီးအဘျူးအဖိၣ်လၢအဘၣ်ပုၤအကီၢ် ကစၢ်ယွၤအကလုာ်ကထါဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်ပုၤ ဒီဖျါလံာ်စီဆံ့န့ၣ်လီၤ.

လံာ်စီဆံ့မုၢ်န့ၣ် မ့ၢ်ပဝဲခရံၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အကီၢ် ကစၢ်ယွၤဒုးသ့ၣ်နီၣ်ပုၤလၢ ဖဲပလဲၤတၢ်တပူၤလၢ်လၢ် ပကပျဲကစၢ်ယွၤန့ၣ်လိပုၤဒီဖျါ ကစၢ်ယွၤအကလုာ်ကထါန့ၣ်လီၤ. လံာ်စီဆံ့မုၢ်လံာ်လၢ အပာ်ဖျါကစၢ်ယွၤအတၢ်စီတၢ်ကမိၤလၢဒုးအိၣ်ထီၣ်လၢ ပုၤကညီအသးကံာ်ပုၤ, တၢ်သ့ၣ်ဟူးသးဂဲၤအကီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယွၤဟ့ၣ်ဟီၣ်ခိၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ဂ့ၢ်အါမံၤလၢတၢ်စ့ၢ်တၢ်န့ၣ်အကီၢ်စ့ၢ်ကီးန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ကစၢ်ယွၤအကလုာ်ကထါလၢ ပကအိၣ်မူအကီၢ်န့ၣ်လီၤ. လံာ်အဂုၤအဂၤတဖၣ် တပာ်ဖျါတၢ်ဂ့ၢ်ဒီးသိၣ်လိပုၤလၢတၢ်အုၣ်က့ၤခိၣ်က့ၤအကီၢ်ဘၣ်. မ့ၢ်မ့ၢ်လံာ်စီဆံ့သိၣ်လိပုၤလၢ ပကဘၣ်စ့ၢ်က့ၤန့ၣ်က့ၤကစၢ်ခရံၣ်ဒီး ပကပူၤဖျဲးလၢတၢ်ဒဲးဘးအကီၢ်န့ၣ်လီၤ. လံာ်စီဆံ့သိၣ်လိပုၤလၢ တၢ်အိၣ်မူအကျဲန့ၣ်လီၤ. လံာ်စီဆံ့သိၣ်လိပုၤလၢ ပကအိၣ်မူလၢတၢ်အိၣ်မူအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်စီန့ၣ်လီၤ. ဒ်သိးပကဆၢထၢၣ်လၢမုၢ်န့ၣ်အအာန့ၣ်ကသ့အကီၢ်န့ၣ်လီၤ. (အုးဖူးစူးဖိး၁၃)စံးဝဲ “မၤသးဒ်န့ၣ်ဒီး ဟံးန့ၣ်ယွၤအစုကဝဲၤခဲလၢာ်, ဒ်သိးသုဆၢထၢၣ်လၢမုၢ်န့ၣ်အအာန့ၣ်ကသ့, ဒီးဒ်သိးသုမၤတၢ်ခဲလၢာ်ဝဲၤဒီး သုကဆၢထၢၣ်တက့ၢ်.” န့ၣ်လီၤ. တၢ်လၢအကမၤတၢ်ဆူညါတဖၣ်ဒီး တၢ်လၢကကဲထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်စ့ၢ်ကီး လံာ်စီဆံ့ပာ်ဖျါန့ၣ်လီၤ. ပတၢ်အိၣ်မူအတၢ်လၢတၢ်ပုၤခဲလၢာ် ကစၢ်ယွၤဒုးသ့ၣ်ညါပဝဲပုၤဟီၣ်ခိၣ်ဖိတဖၣ်ဒီဖျါလံာ်စီဆံ့န့ၣ်လီၤ.

ဒ်ပမ့ၢ်ယွၤဖိယွၤလံာ်သ့ၣ်တဖၣ်အသိး ပသးသမူအတတ်လဲအံၤ ပကမ့ၢ်ပုၤလၢအဒုးဒီးဟဒီးဆုာ်ပသးလၢ ကစၢ်ယွၤအကလုာ်ကထါ ဒီးအိၣ်မူမၤထွဲယွၤအတၢ်ဘၣ်အသးဒီး ကဲထီၣ်ပုၤအုၣ်အသးလၢ ယွၤဘီမုၢ်အကီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပုၤဒီးတၢ်ဆၢဂုၤအါ

**စဲမစၢၣ်
နိဂုံး
ပုၤကညီဘျၢထံၣ်ခဝုၣ်**

ဟီဉ်ခိဉ်ဒီဖျာဉ်ကညီတၢ်ရူလိာ်မုာ်လိာ်(၁၁)



ဟီဉ်ခိဉ်ဒီဖျာဉ်ကညီတၢ်ရူလိာ်မုာ်လိာ်(၁၁) ဘျီတဘျီ ဘဉ်တၢ်မအီဖဲ (၂၂-၂၅.၅.၂၀၁၈)နံ၊ Building 75 Years, Church of Christ in Thailand, 29Rattankosint Watgate Muang, Chiangmai န့ဉ်လီၤ. တၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤတနံဘဉ်တနံအပူၤ အိဉ်ဒီး ပိာ်မုာ်ပိာ်မၤပုာ်ဘျးစဲ, သးစာ်ပုာ်ဘျးစဲ, တၢ်သးခုက စီဉ်ပုာ်ဘျးစဲ, ခရံာ်ဖိတၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့ပုာ်ဘျးစဲ, ကမံးတံာ်တဖဉ်အတၢ်အိဉ်ဖျိဉ်န့ဉ်လီၤ.

တၢ်ဘျုးတၢ်ဘါလၢဂီၤဟါအဂီၢ် ပုာ်ဘျးစဲတဖဉ် ဟံးန့ဉ်သကိးတၢ်ဆၢကတီၢ်န့ဉ်လီၤ. တၢ်ရူလိာ်မုာ်လိာ်တဘျီအံၤ တၢ်တိာ်ထူမုာ်ဝဲဒဉ် “မၤဒ်ခရံာ်မၤလိာ်” (ယီၤဟဉ် ၂:၅, ၁မိၤ ၁၂:၄, ၁မိၤ ၆:၂၂, မၤတၢ် ၉:၁၅-၁၇, ၂တံၤ ၄:၅)န့ဉ်လီၤ. ပနာ်ဟူဘဉ်တၢ်တိာ်ထူအဂ့ၢ်ဖီဖျိသရဉ်, သရဉ်မုာ်အါဂၤလၢကီၢ်အါဘျုးဟ့ဉ်ထီဉ်ဒီး

ကဲထီဉ်နီၢ်ခိဉ်သးအဂံၢ်အဘါဒီး ပမၤန့ဉ်တၢ်ထံဉ်အသီ, တၢ်နာ်ဟူအသီအါမးန့ဉ်လီၤ.

တၢ်မၤလိအိဉ်လွံာ်ကတီၢ်ဒီးပုၤသိဉ်လိတၢ်တဖဉ်မုာ် သရဉ်ဒိဉ်အဃၢရုဉ်(အဒယာဉ်), သရဉ်ဒိဉ်ဒီးကထာဉ်ဒိဉ်စု(စုကဖိ), သရဉ်ဒိဉ်တၢ်လူာ်(ထံဉ်ခုဉ်ဘဉ်စံဉ်), သရဉ်ဒိဉ်ကုလမိဉ်ဒွဲဉ်(ခုဉ်ဘဉ်စံဉ်အ့ဉ်)ဒီး သရဉ်ဒိဉ်သးနံၤ(ထံဉ်ခုဉ်ဘဉ်စံဉ်)န့ဉ်လီၤ. လၢတၢ်ဘျုးတၢ်ဘါဒီးတၢ်မၤလိကတီၢ် နာ်ဟူဘဉ်ပုၤသးဝံဉ်တၢ်တဖဉ်လၢအမ့ၢ် သရဉ်မုာ်ဖးဒိဉ်လွံာ်ဂၤ(Old Star), ရံၤလိလံာ်စီဆ့ကိဉ်ခွါယာဉ်, ပိာ်မုာ်ပိာ်မၤပုာ်ဘျးစဲခွါယာဉ်, သရဉ်ကဲရဲဉ်ဒီးအမၤ, စီၤသီတူာ်ထူဒီးအတံၤသကိးတဖဉ်တၢ်သးဝံဉ်န့ဉ်လီၤ. ဟီဉ်ခိဉ်ဒီဖျာဉ်ကညီဘျုးထံတၢ်ရူလိာ်မုာ်လိာ် တၢ်သးဝံဉ်မိထီဉ် ဘဉ်တၢ်ကွဲးအီၤလၢသရဉ်ဒိဉ်သးနံၤန့ဉ်လီၤ.





**မုာ်န့ဒ်အီးစတြုလ်ယာ်ကညီဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်တဖၣ်
ဒီးမလၢကပီၤဖုသၣ်ဖျၢၣ်မုာ်န့**

မုာ်န့ဒ်အီးစတြုလ်ယာ်ကညီဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်တဖၣ် အိၣ်ဒီးတၢ်ရုလ်မုာ်လိာ်တၢ်ဘါ ဒီးမလၢက ပီၤသကိးဖုသၣ်ဖျၢၣ်မုာ်န့ ပုၤထီၣ်(၁၀)ဘျီတဘျီအံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအီၤဖဲဝံၤဖး,(၂၀၁၅- ၂၀၁၈) နံၤန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီအံၤ ကညီဘျာထံတၢ် အိၣ်ဖိၣ်(၅) ဖိၣ်လၢအမ့ၢ်ဝဲ အၤဘနံၤကညီဘျာထံ, ကထဲနံၣ်ကညီဘျာထံ, ဟီၣ်စဲန့ၢ် ကညီဘျာထံ, ကညီဘျာထံတတၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ် ဒီးဇံးမၤန့ၤအုလးကညီ ဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်တဖၣ် ဟံၣ်ဖိၣ်ထီၣ်အသး, ဖိလံၤပျီၣ်ဘိၣ်တဖၣ်ဟံၣ်ဖိၣ် ထီၣ်အသး အိၣ်အက(၇၀၀)ဘျဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ယွၤအတၢ်ကတိၢ်ကတီၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီအံၤ ပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်မ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်အဲးဒဲးမၤန့ၣ်(ခုၣ်ခုၣ်တံၣ်စံၣ်)ဒီး တချုးလၢအစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်ဘၣ်န့ၣ် ကတီၢ်ဟံၣ်ဖျါဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ် ယွၤအပုၤဂီၢ်မုာ် ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အတၢ်ဟံၣ်လီၤစၢၤလီၤသ့ၣ်တဆီ ဘၣ်တဆီအဂီၢ်ဒီး ခုၣ်ကညီဖိအတၢ်အိၣ်သးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢကညီဖိ သးစၢ်တနီၤအဂီၢ် မ့ၢ်တၢ်သ့ၣ်ညါဘၣ်က့ၤ အပုၤကလုာ်အဂီၢ်အကျါ ဒီးလၢတနီၤအဂီၢ်န့ၣ်တၢ် သ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်လၢကဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးလၢ အတၢ်မ့ၢ် တၢ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤတဲၤဖျါဖုကိၣ်သၣ်ဖျၢၣ်အဂီၢ်မ့ၢ် သရၣ်ဆၣ်ကဆီ(တူတီအူ) န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်ဟူဘၣ်တၢ်သးဝံၣ်စဲးထီၣ်ပ ကြၢၤယွၤခွါယာ်ဖးဒိၣ်လၢ



တၢ်အိၣ်ဖိၣ်တဖၣ်ဟံၣ်ဖိၣ် သးဝံၣ်သကိးဝဲ, တၢ်အိၣ်ဖိၣ်သးစၢ်တဖၣ် အတၢ်သးဝံၣ် မလၢကပီၤဖုသၣ်ဖျၢၣ်မုာ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘျာထံတၢ်ဘါ





ဝံဟ်ထွဲထီၣ်သကိးလာ ဘူၣ်သ့ၣ်နီၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီး ပှၤဟ့ၣ်ဘူၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ထူၣ်မိၣ်, သရၣ်ဒိၣ်အဲးဒမၢၣ် ဒီးသရၣ်ဒိၣ်ဂ့ၤထူတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဝံၤ အိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤမၤလိာ်သးလၢမၤဆါ တၢ်အိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဖီၣ်တဖၣ်ဟ်စိာ်သ ကိးဝဲန့ၣ်လီၤ.

ပသ့ၣ်ညါဘၣ်လၢ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤ ဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤ လၢ(၂၀၀၈)န့ၣ် လၢဖးကညီဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖီၣ်(ခဲအံၤဘၣ်တၢ်

ကိးက့ၤအီၤလၢ ကညီဘျာထံတတၢ်အိၣ်ဖီၣ်) ဒီးဇံးမၤန့ၤအ့ၤလးကညီ ဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖီၣ် ခဲဖီၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ. တနီၣ်အံၤတၢ်ဟ်ဖီၣ်သကိး အိၣ် (၅) ဖီၣ်လံ. န့ၣ်လၢကဟဲပဆၢမၤလၢ ဒီးဆၢထံၣ်ဘၣ် တၢ်အိၣ်ဖီၣ် အတၢ်ဟ်ဖီၣ်ဟံးလိာ်စုကအါထီၣ်န့ၣ်လီၤ. မဲကညီတၢ်အိၣ်ဖီၣ်ကိးဖုဒီး ကမူဒီး လိာ်ဖျါထီၣ်ယွၤအလၢကပီၤ ဝဲအိၣ်တၢ်အလိာ်ကိးပူၤဒဲးန့ၣ် တက့ၢ်.

ကုချာ

**တၢ်ပာ်စီဆုံ
လုအ့ၣ်တၢ်
တၢ်မၤလိာ်သရိၣ်**

သရၣ်ဒိၣ်အဲၣ်ဒု

(၁၅.၄.၂၀၁၈)န့ၣ်န့ၣ် ပဝဲလုအ့ၣ်တၢ်မၤလိာ် ပာ်စီဆုံဘၣ်တၢ်ဘါသရိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိာ်တၢ်ဘါသရိၣ်အံၤ ဖဲ(၂၀၁၆)န့ၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်စးထီၣ်ဘျီအီၤ တယံၣ်ဘၣ်ဒီး ဘၣ်တၢ်ကးတံာ်ဃာ်အီၤအယီၤ တၢ်ဘူၣ်တၢ်ဘါခိၣ်န့ၣ်တဖၣ် ဘၣ်ကျဲးစးဒီးဖိလံပျီၣ်ဘီၣ်တဖၣ် ဘါထုကဖၣ်တၢ်လီၤ. လၢခဲဒီးန့ၣ်က့ၤတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ် လၢကစၢ်ယွၤအဘျးအယီၤ တၢ်ဘျီဝံၤက့ၤအီၤဖဲ(၂၀၁၈)န့ၣ်အံၤ ဒီးဘၣ်တၢ်ပာ်စီဆုံအီၤန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ပာ်စီဆုံတၢ်ဘါသရိၣ်အံၤလၢသရိၣ် ချာပှၤဟၤလိာ် ဆုၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်မူလၢဂီၢ်ဂဲဒီး ပှၤတံာ်

တံာ်သတီၢ် ပျံၤတဖၣ်မ့ၢ် ဖဲညိးရဲၣ်ဒီးမၤဂံၢ်စါမ့ၢ်, ပှၤအိးထီၣ်နီၣ်ဝံာ်ခဲမ့ၢ်သးပှၤထီၣ်အူန့ၣ်လီၤ. လၢသရိၣ်ပှၤ ပှၤဟၤလိာ်ဆုၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်က့ၤလးအ့, ပှၤစံာ်တဲၤတဲၤလီၤ တၢ်ခဲၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ကမူဒီး သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်သီတူၢ်ထု, ပှၤဟ့ၣ်ကံာ်ဟ့ၣ်ဘါတၢ် မ့ၢ်ဝဲသရၣ်ဒိၣ်မိရူးန့ၣ်လီၤ. လုာ်ထီၣ်သရိၣ်တၢ်ထုကဖၣ်မ့ၢ် သရၣ်မုၢ်စုထူဒီး ပှၤဆိၣ်ဂ့ၤပျီၣ်က့ၤတၢ်လၢခဲမ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်အဲၣ်ဒုန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ပာ်စီဆုံတၢ်ဘါသရိၣ်တဘျီအံၤ ပှၤဒီးဘျာထံအိၣ်ဝဲလွံၢ်ဂၤန့ၣ်လီၤ. အိၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်နီၣ်ထီၣ် ဘူၣ်စီဆုံဒီးတၢ်ဒီးတုဒီးဖျါက့ၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

လါအိကူင်



မုဒ်တြီလါတဂ်းအိဉ်ဖိုင် ပုလထီဉ်အနံဉ်(၁၀)

ကစာ်ယွလစိာ်ခီဖျိ ပဝဲပုလကီာ်မုဒ်တြီဖိတဖဉ် လာတဂ်းကီတဂ်းခဲလါ တဂ်းကီတဂ်းဂါ စိာ်ဝဲသကုဟီဉ်ခိဉ် ဒီဘုဉ် ဒီးရုလါဝဲသကုဆးဒး တနီလါထံဂကီာ်ဂါ, တနီလါထံဆာကီာ်ဆာ, တနီလါထံလါကီာ်ပု, မုဗုာ် ပဝဲတဖဉ် စိာ်ပုဒီးဟ်လါပုဖဲတီအူဂုာ်ပုန့ဉ်လါ. ခီဖျိ လါကစာ်ယွအတဂ်းတိာ်ကျါဒီး မိာ်ဟ်ဖဲမုလါပုဂါတဖဉ် အတဂ်းမိာ်တိာ်ဟ်အယိ ပသုဉ်ထီဉ်ဘုဉ်ပတဂ်းအိဉ်ဖိုင်ဖဲ (၂၀၀၈)နံဉ် လါအုဖြဉ်သန့တန့ ဘုဉ်တဂ်းဟ်ကံာ်ဟ် ကျါကုဒါ ဒ်တဂ်းအိဉ်ဖိုင်တဖုခီဖျိ လါကီာ်, ခဝုရှာဉ် ခိဉ်နာ်တဖဉ်လါ. ဖဲ (၂၀၁၈)နံဉ် လါအုဖြဉ် (၂၉)သီနံ

ပတဂ်းအိဉ်ဖိုင်ပုလထီဉ်ဝဲအနံဉ်(၁၀)တီတီဒီး ပအိဉ်ဒီး တဂ်းမလကပီ တဂ်းစံးဘျူးစံးဖိုင်တဂ်းဘါန့ဉ်လါ. တဂ်းစံး ဘျူးစံးဖိုင်တဂ်းဘါတဘျီအံ ပုလါလါဆုဉ်နီသရဉ် ဒိဉ်ကလုဉ်ဖိ(တဂ်းအိဉ်ဖိုင်သရဉ်) ပုစံဉ်တဲတဲလါ တဂ်းမုာ် သရဉ်မုဉ်ဒီးကထာဉ်ဖိရံ(ကီာ်မုဒ်တြီလါစိဆုဉ်ကို ခိဉ်) ပုထုကဖဉ်လာပုလါ သရဉ်ဒိဉ်ယါသး (ဆီထံး သီ) ပုဆိဉ်ဂုပုဂါ ကုတဂ်းလါ သရဉ်ဒိဉ်ယါရံယါ (ကီာ် မုဒ်တြီ)န့ဉ်လါ. စံးဘျူးဘုဉ်ကုယုလါ အမါတဂ်းအ ဒိဉ်လာပဂီာ်လါ.

နီမုာ်ဝါ



တဂ်းစံးဘျူးဆာဂု

ဖိခွါဖိစါယွဟ့ဉ်(ကီး)Johnathan ဒီးစါယွအဲဉ်(ကီး)Jedidiah ချူးန့ဉ်နံအိဉ်ဖျဉ်ဆာကု(၁၅)ဝိတဝီဖဲ(၁၆.၇.၂၀၁၈)အယိ ပါပါဒီးမိမိသရဉ်မုဉ် တဂ်းမုာ်ဖိ သးစုစံးဘျူးယွ ဒီးဟ့ဉ်မလဘုဉ် လဲဉ်ဆုညါမဲးကစံ(၅၀,၀၀၀)ဘးတီတီ န့ဉ်လါ.

စံးဘျူးဘုဉ် မိမိပါပါလါအဟ့ဉ်မလဘုဉ်တဂ်းန့ဉ်လါ. ဆာဂုဘုဉ်ဖိခွါဖိခဲဂါ လါကဒိဉ်ထီဉ်လါနီာ်ခိဒီးသး, ကဖျိထီဉ်အတီတဆံ ပုဒီးယွအတဂ်းဆိဉ်ဂုအါ ကမုာ်ဖိလုာ်ဒိဉ်ပုဒိဉ်လါမိာ်ပုဒီး ခုဉ်ဖိထာဖိအဂီာ်, အဒိဉ်ကတဂ်းလါယွအဂီာ် ထီဘိတကုာ်န့ဉ် မုာ်ပတဂ်းထုကဖဉ်န့ဉ်လါ.



လါအိကွပ်

ကီၣ်မိမုးဖုစီၤဘူးလံၣ်စီဆုံကီ အိးထီၣ်(၅၀)ဘျီတဘျီ

လါမု (မိမုး)



တနံၣ်အံၤ ကီၣ်မိမုးဖုစီၤဘူးလံၣ်စီဆုံကီ အိးထီၣ်(၅၀)ဘျီတဘျီ ဖဲ(၃.၆.၂၀၁၈)နံၣ်န့ၣ်လီၤ. တနံၣ်အံၤ ကီၣ်တၢ်တီၢ်ထုမ့ၢ်ဝဲ “ကွၢ်ကွၢ်ယၤလီၤ မၤလီၤယၤတက့ၢ်.” (ဝံယၤရှါယၤ ၆:၈), ဂီၤတၢ်ဘါကတီၢ် ပုၤဟံးလီၢ်ဆ့ၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ ကီၣ်ခိၣ်စၢၤ သရၣ်ခိၣ်အါမ်စၢၤ,

ပုၤဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ခိၣ်န့ၣ်တၢ်ဂ့ၤ, မုၢ်ထုၣ်တၢ်ဘါဂီၤ (၁၀:၃၀)န့ၣ်ရံၣ် ပုၤဟံးလီၢ်ဆ့ၣ်နီၤမ့ၢ် ကီၣ်ခိၣ်သရၣ်ခိၣ်အဲလ်ဘား, ပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်မ့ၢ် သရၣ်ခိၣ်ထုၣ်န့ၣ်လီၤ.

တနံၣ်အံၤ ပုၤကီၣ်ဖိအသိအိၣ်ဝဲ (၂၃)ဂၤ, လၢကီၣ်ဘျဲးတဒိ ဖဲ(၂)ဂၤ, ကီၣ်မိမုးဖိလံၣ်(၁၀)ဂၤ, ကီၣ်ပသံၣ်ဖိမုး(၅)ဂၤ, ကီၣ်ဖဉ်အၣ်မိၣ်လမ့ၢ် (၃)ဂၤ, ကီၣ်ကယါဖူး(၃)ဂၤ, ကီၣ်ဖိသိခဲလၢ် L.Th (၈)ဂၤ, C.TS (၁၅)ဂၤန့ၣ်လီၤ.

ပုၤကတီၢ်တုၢ်လီၢ် ကီၣ်ဖိသိတဖၣ် လၢကီၣ်ခိၣ်သရၣ်မုၢ်ဒီးကထာၣ်လိရၣ်မိန့ၣ်လီၤ. တဘျီယီ ကွဲမ့ၢ်ဆိကီၣ်ဖိလီၢ်လံၣ်ကိးဂၤလၢကဟဲကီၣ်အနံၣ်ပံၤထီၣ် (၅၀)နံၣ်ယုၤဘလံၣ်န့ၣ်လီၤ. တနံၣ်အံၤ ၂၀၁၈ နံၣ်န့ၣ် ပကီၣ်ပံၤထီၣ် အနံၣ်(၅၀)န့ၣ်လီၤ. ဖုစီၤဘူးလံၣ်စီဆုံကီ နံၣ်(၅၀)ယုၤဘလံၣ်တဘျီအံၤ အိၣ်ယုၢ်ဒီးတၢ်ဟံးစုတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.



တၢ်ခံးဘျဲးဆၢဂ့ၤ

ဗုဗုကွါစု သးခုစံးဘျဲးယုၤလၢလံၣ်ခွါဖိ စီၤHouston Dandy Toe Sae ကချူးန့ၣ်နံၣ်အိၣ်ဖျါၣ်ဆၢက့ၤ(၁၄)ဝိတဝီ ဖဲ(၂၀.၈.၂၀၁၈)နံၣ်အယံၤ ဟ့ၣ်မၤဘျီလဲၤဆူညါမဲးကစံ (၃၀,၀၀၀)ဘးတီတီန့ၣ်လီၤ.

စံးဘျဲးဘၣ် ဗုဗုလၢ သးအိၣ်မၤသကိးတၢ်ဒီးယုၤဘီမုၢ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤတီဘိအယံၤန့ၣ်လီၤ. ဆၢဂ့ၤဘၣ်လံၣ်ခွါဖိ လၢကချူးန့ၣ်ဘၣ်နံၣ်အိၣ်ဖျါၣ်ဆၢက့ၤအသိ အဝီတဖၣ်အဝီ, ဒိၣ်ထီၣ်လၢနီၣ်ခိးသး, အိၣ်မူကဲဘျဲး ဒ်ဗုဗုဆၢမုၢ်လၢအသိး တက့ၢ်န့ၣ် မ့ၢ်ပတၢ်ထုကဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



Fresh Pine Disinfectant Floor Cleaner

တၢ်မၤကဆိဖုဒါခိၣ်အချါသိၣ်ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ဒီးအါလၢသ့ၣ်သ့ၣ်

သ့ၣ်သ့ၣ်န့ၣ် မၤကဆိကွံၣ်တၢ်အသိအချါ, တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ, ဒီးတၢ်န့ၣ်တၢ်န့ၣ်တဖၣ်သ့ၣ်လီၤ.



- ဘၣ်တၢ်ဟဲၣ်စိၣ်န့ၣ်အါလၢကီၢ်စ့ကဖူ
- တၢ်သူၣ်အါသ့ၣ်လၢ ဖုဒါခိၣ်အကလုာ်ကလုာ်အဂီၢ်လီၤ.
- ဒီတအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယိၤအယၢ်လၢဘၣ်ကူဘၣ်ကံၤတၢ်သ့တဖၣ်လီၤ.
- တၢ်, စီလီ, သ့ၣ်ဘုလါ, ပအူး ဒီးဂုၤဂၤ သုတဖးထီၣ်တဂ့ၤအဂီၢ်ဒီတအဝဲလီၤ.
- ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ သ့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.
- တၢ်စုၣ်တၢ်ပျၢ် လၢကမၤဆူးမၤဆါပုၤတပၣ်ဘၣ်.
- ဖုဒါခိၣ်လၢ တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ ဒီး သိစဲဘူးတၢ်သးတဖၣ်န့ၣ်မၤကဆိထီၣ်ဝဲသ့ ညီကဒ်လီၤ.
- မၤကဆိ, မၤကပီၤဖုဒါခိၣ်ဒီး သ့ၣ်သ့ၣ်အတၢ်န့ၣ်မူ မၤမုာ်ပသးလီၤ.
- တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ ပတီၢ်ထီၣ် ဒီးခဲအံၤ ဘၣ်တၢ်စူးကါအါလၢကီၢ်စ့ကဖူ ချဲၣ်ကံၤကဘီယူၤသန့န့ၣ်လီၤ.
- ဘၣ်တၢ်စူးကါအါအါဂီၢ်ဂီၢ်လၢ ကီၢ်အမဲၤဂုၤက, ကီၢ်အိးစၢၣ်လယၢ် ကီၢ်အုၣ်အိၣ်န့ၣ်, တဂူးကီၢ် ဒီးဂုၤဂၤတဖၣ်လီၤ.

မုာ်လၢတၢ်စူးကါန့ၣ်ဆၢၣ်အသးအကၢ် မျးကယၤပုၤပုၤအေဖိ တမၤဘၣ်ဒိ တမၤဟးဂီၤဖၣ်ကပူၤအတၢ်ပိးတၢ်လီၤ, ဒီးခိၣ်ဃၢၤတဖၣ်အမဲၣ်ညါ မၤကဆိ မၤကပီၤထီၣ်တၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

"A Clean Floor also give you a healthy family life"

Produced by : Golden Wing Chemical Pte Ltd (Singapore)
Imported and distributed by : (J&M) Eagle Wings Co.LTD
No(33), U Ba Oh Street, Ward No(2), Mayangone Township, Yangon, Myanmar
Tel : 09-250 280 218, 09-424 795 295, 09-730 506 83